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Nieuwsbrief ouderraad april 2024 

  

  

Beste ouders en verzorgers,  

 

Wij informeren u graag over diverse onderwerpen in deze nieuwsbrief van de ouderraad van 

Broklede.    

 

Waar we rond de vorige nieuwsbrief begin november nog het gevoel hadden dat het 

schooljaar net begonnen was, lijkt het er soms op dat we nu al naar het eind van het 

schooljaar toewerken. De tijd vliegt in een huis met schoolgaande kinderen. 

 

In de tussentijd heeft de ouderraad niet stil gezeten. Twee thema-ouderavonden, een 

nieuwjaarstraktatie en een paar bijeenkomsten met de schoolleiding stonden op agenda, 

waarover we in deze nieuwsbrief meer melden. 

 

Om te beginnen zoekt de ouderraad versterking: aan het eind van dit schooljaar nemen er 

ouders/verzorgers afscheid omdat hun kinderen eindexamen doen en Broklede verlaten. We 

doen alvast een beroep op enthousiaste ouders/verzorgers die graag meedenken en praten 

over diverse zaken die op school spelen en dat willen delen met de schoolleiding en het leuk 

vinden het een en ander te organiseren voor alle ouders en verzorgers. Meldt u zich vooral 

op het mailadres ouderraad@broklede.nl. 

 

Mobiele telefoon 

  

Als ouderraad inventariseren we graag uw mening over het gebruik van mobiele telefoons 

door leerlingen op onze school. Sinds juni 2023 hanteert de overheid de richtlijn om geen 

mobiele telefoons in de klas toe te staan. Broklede maakt al enige tijd gebruik van een 

telefoonhotel in de klas waarin leerlingen hun telefoon deponeren. Er zijn ook scholen waar 

een algeheel smartphoneverbod geldt omdat de mobiele telefoon ook een negatieve impact 

heeft op het sociale contact tijdens pauzes.  

Een voorbeeld van zo’n school is het Cygnus Gymnasium in Amsterdam. Hier worden 

mobieltjes ook in de pauzes en tussenuren verboden. “Het nieuwe beleid is nu al zichtbaar in 

de school”, zegt muziekdocent Emma Wissink van het Cygnus. “Leerlingen doen in de 

pauzes niets met hun telefoon, maar praten met elkaar en lopen door de gangen.” Ze vindt 

het ook positief dat ze als docent, voordat een les begint, geen discussies meer hoeft te 

voeren over het wegstoppen van de telefoons.  

Er zijn ook tegengeluiden: niet iedereen is het eens met het nut van een verbod. Daarnaast 

kun je de vraag opwerpen of een verbod leerlingen leert op de juiste manier met alle 

verleidingen van een telefoon om te gaan. Er zijn ook praktische problemen omdat de 

mobiele telefoon een belangrijk rol speelt in de communicatie tussen school en leerlingen.  
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De ouderraad wil, namens alle ouders/verzorgers, in ons reguliere overleg met de 

schoolleiding, bespreken hoe u denkt over het gebruik van de mobiele telefoon door 

leerlingen op school. Daarom peilen we graag uw mening over een smartphone-vrije-school. 

Het is geen stemming maar een inventarisatie hoe dit onderwerp leeft bij de gezinnen op 

Broklede. 

 

Er zijn veel verschillende overwegingen. Om er een paar te noemen:  

-     Op een streekschool is het belangrijk kinderen dat bereikbaar zijn en blijven.  

-     Als mobiele telefoons gedurende de schooldag veilig worden bewaard in lockers, kunnen 

leerlingen zich concentreren op hun studie en sociale interactie hebben tijdens de 

pauzes.  

 

We zijn benieuwd naar uw mening en vragen 1 minuutje van uw tijd om dit formulier in te 

vullen. Dat kan tot 15 mei 2024 – 14.00 uur. We bespreken dit onderwerp op deze datum in 

de ouderraad en daarna leggen we de uitkomst voor aan de schoolleiding. 

 

Koersplan 

Het Koersplan van Broklede wordt opnieuw opgesteld voor de komende vier jaar. Er is 

gekozen voor een stevige afstemming met vele belangengroepen. Daarom hebben 

leerlingen, leraren, ondersteunend personeel, directie en ouders/verzorgers zich op dinsdag 

19 maart jl. gebogen over vragen over de visie en missie van Broklede. Later wordt dit 

vertaald in hoe wij gezamenlijk een gedegen Koersplan kunnen neerzetten om de huidige en 

toekomstige leerlingen goed te kunnen onderwijzen en voor te bereiden voor hun toekomst. 

Vanuit de ouderraad en de medezeggenschapsraad waren er vijf ouders/verzorgers 

aanwezig.  

 

Activiteiten 

Thema-avond: ‘Het is hier geen hotel’ op 15 november 2023. 

Met ongeveer 100 ouders/verzorgers hebben we op een interactieve en amusante wijze van 

de twee docenten/journalisten/ouders/verzorgers Martine de Vente en Saskia Smith gehoord 

hoe we het in huis gezelliger kunnen houden met onze pubers. Zij zijn de oprichters van het 

website 'Tishiergeenhotel'. Ze hebben ons niet verteld hoe we moeten opvoeden, maar 

wel laten zien hoe we onze pubers beter kunnen begrijpen.  

De lezing is hier te vinden, waar ook informatie te lezen is over hun boodschap en 

perspectief. 

Na afloop is er door veel ouders/verzorgers gebruik gemaakt van de tijd en mogelijkheid om 

nog iets te drinken. Met bekende of onbekende mede-opvoeders werd er natuurlijk over het 

‘Hotel’ gesproken en over nog meer. We zijn blij met de mogelijkheid die de school ons geeft 

om dit bij alle komende ouderavonden zo voort te zetten. 

 

Nieuwjaarstraktatie: Op maandag 8 januari jl. deelden leden van de ouderraad aan alle 

leerlingen en medewerkers een donut uit om de start van de tweede helft van het schooljaar 

te vieren. Een week na de oliebollen was iedereen daar wel weer aan toe. 

https://forms.office.com/e/8JvF5FT8Hq
https://broklede.nl/visie-en-missie/
http://www.tishiergeenhotel.nl/
https://www.tishiergeenhotel.nl/lezingen/
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Aanwezigheid Open Huis Broklede.  

Zoals ieder jaar zijn er OR leden aanwezig geweest om ouders/verzorgers van 

geïnteresseerde nieuwe leerlingen te woord te staan.  

 

Thema avond: ‘Wie zorgt er voor onze kinderen’ op 18 april 2024. 

Er is een bescheiden aantal ouders/verzorgers op deze thema-avond afgekomen. Er zijn 

presentaties gegeven door professionals die hulp, advies en ondersteuning geven aan 

kinderen en gezinnen, vooral om te voorkomen dat problemen zich opstapelen en 

verergeren. 

1.  Jongerenwerker Brahim el Jallouli van Jeugd-Punt sprak met ouders/verzorgers over 

eventueel gebruik van verslavende middelen, zoals alcohol en vapen (e-sigaret). Hoe 

ga je het gesprek hierover aan met je kind? Dat bleek nogal verschillend te lopen. 

Jeugd-Punt zet zich in om jongeren te ondersteunen op hun ontdekkingsreis richting 

volwassenheid.   

2.  Opvoeding in geldzaken; hoe doe je dat als ouder/verzorger? Carla Wools van 

Stichting Leef! nam ons mee in welke vragen en mogelijkheden er zijn in de 

geldwereld. Lees hier haar presentatie. Voor vragen is Carla te bereiken via 

carlawools@leefmd.nl 

3.  Schoolmaatschappelijk werker Marianne van Voorthuizen van Kwadraad en 

schoolcoach Esther van Rooijen van Jeugd-Punt vertelden over hoe zij in gesprek 

met leerlingen komen en beschikbaar zijn voor gesprekken over dagelijkse 

leefproblemen. De schoolcoaches zijn een paar dagdelen per week aanwezig in de 

aula van school en in hun eigen kamer en worden vaak aangesproken. Het 

schoolmaatschappelijk werk krijgt vaak het vertrouwen bij leerlingen om samen met 

ouders/verzorgers hulp te vinden bij problemen als eenzaamheid of gameverslaving: 

www.kwadraad.nl 

4.   ADHD, autisme, ADD, dyslexie, dyscalculie, hoogbegaafdheid en hoog sensitiviteit 

worden gezamenlijk ook wel neurodivergentie genoemd. Als er sprake is van 

neurodivergentie bij kinderen kan het helpen om met andere ouders/verzorgers, met 

vergelijkbare ervaringen, hierover te praten. Dat werd duidelijk tijdens de 

groepsgesprekken. Opgeven voor de oudercontactgroep kan ook voor 

ouders/verzorgers die niet bij de thema-avond aanwezig waren, 

via alvin@mangel.nl.  

 

OR-vergadering februari en april 2024 

Op de vergadering in februari was Alvin Mangel als gast aanwezig. Met hem is de oprichting 

van de oudercontactgroep Neurodivergentie besproken. Daarnaast is de organisatie van 

thema-avonden en activiteiten aan bod geweest. 

Tot slot kwam er een vraag naar wat Broklede doet een duurzaamheid. Directeur 

bedrijfsvoering Frank van de Kamp gaf aan dat de focus zich met name richt op het gebouw 

zoals het besturingssysteem van installaties en kachels.  

  

http://www.jeugd-punt.nl/
https://broklede.nl/wp-content/uploads/sites/2/2024/04/ouderavond-broklede-april-2024-presentatie-stichting-stg-leef.pdf
mailto:alvin@mangel.nl
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Er zijn gesprekken met de gemeente over de verduurzaming van beide schoolgebouwen; er 

wordt een plan uitgewerkt voor alle schoolgebouwen in de gehele gemeente Stichtse Vecht. 

Broklede is niet als eerste aan de beurt.  

 

Op de vergadering in april is gesproken over het nieuwe Koersplan van Broklede en wat 

onze rol als ouderraad hiervan tekstueel is. Het is goed om te zien dat de betrokkenheid van 

leerlingen en ouders/verzorgers hierbij op prijs wordt gesteld. Ook is de enquête over het 

mobiele telefoongebruik en de organisatie van de uit te voeren activiteiten nader afgestemd.  

 

Wat komt er nog? 

Jaarprogramma 2023-2024 

Dit jaar hebben we nog 1 activiteit: 

● 3 juli (vwo) en 4 juli (havo):  

geslaagden en ouders/verzorgers in het zonnetje zetten bij de diploma-uitreiking  

 

Waartoe dient een ouderraad? 

De ouderraad is net als de leerlingenraad een klankbord binnen de school. In de ouderraad 

krijgen ouders/verzorgers de kans om te overleggen met elkaar en de schoolleiding op een 

wat breder niveau dan bijvoorbeeld het ouder-leerling-mentor contact. We vergaderen vijf 

keer per jaar. Zeven ouders/verzorgers van allerlei jaren en types onderwijs op Broklede 

maken deel uit van de ouderraad. Zij stellen met name vragen van ouders/verzorgers aan de 

schoolleiding. 

Daarnaast organiseert de ouderraad verschillende sociale events zoals een thema-avond 

waarbij de ouders/verzorgers met elkaar kennis kunnen maken en over diverse 

onderwerpen/ontwikkelingen worden bijgepraat. Omgekeerd biedt de ouderraad ook hulp en 

inzet van ouders/verzorgers bij het organiseren van de tweejaarlijkse inspiratiedag en andere 

initiatieven van de school. 

 

Een ouderraad probeert altijd de belangen van de leerlingen en ouders/verzorgers zo goed 

mogelijk te behartigen door: 

● Feedback te geven aan de directie over het te volgen beleid van de school; 

● Feedback te geven aan de oudervertegenwoordiging in de medezeggenschapsraad; 

● De school te adviseren (gevraagd of ongevraagd); 

● Onderzoek onder ouders/verzorgers organiseren of delen over bepaalde onderwerpen 

(drugs, sociale media, de koers van de school); 

● Meedenken over onderwijskundige ontwikkelingen (bijvoorbeeld docenten schaarste, 

internet en privacy); 

● Het stimuleren van activiteiten die bijdragen aan een goed schoolklimaat zoals sport- en 

culturele evenementen, studiereizen en schoolfeesten. 
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De OR streeft ernaar dat er één lid is welke ook in de medezeggenschapsraad (MR) zit 

waardoor we goed op de hoogte worden gehouden van de ontwikkelingen. Afgelopen jaren 

heeft dit een positief effect gehad op de communicatie tussen ouders/verzorgers en de 

school. Dit jaar is Frederique Kamp, voorzitter van de ouderraad, ook lid van de MR. 

 

Uw mening en inbreng  

Met ons enthousiaste OR-team proberen we ouders/verzorgers, leerlingen en docenten 

zoveel mogelijk te ondersteunen en hopen we dat de OR ook voldoende zichtbaar is. 

Uiteraard staan we altijd open voor vragen, suggesties, uw mening en inbreng. Ook hiervoor 

kunnen reacties naar ons e-mailadres: ouderraad@broklede.nl worden gestuurd. De 

volgende nieuwsbrief komt in de zomer 2024.  

Mocht u meer willen lezen over de OR, dan zijn we te vinden op de website van Broklede.  

Met vriendelijke groet,  

De ouderraad    

 

 

 

 

 

 

https://broklede.nl/ouderraad/

